
 
 

Dagsorden for ordinært bestyrelsesmøde i  
Trelleborg Golfklub Slagelse. 

 
 

TGS’ klubhus, Oksebrovej 13, 4200 Slagelse  
tirsdag den 20. maj 2025, kl. 17.30 - 21.00, 

 
Referat 

 
Gennemføres efter nedenstående dagsorden. 
 
Udover bestyrelsesmedlemmer og -suppleanter deltager nedenstående efter 
behov i dele af mødet: 

• Revison/Flemming 
• Sekretariatsleder deltager i pkt. 1-4. 
• Pro-træner deltager i pkt. 1-4. 

 
1. Godkendelse af dagsorden og referat af seneste 

bestyrelsesmøde. Referatet er godkendt efter fremsendelse til 
bestyrelsen. 

 
2. Generel orientering om TGS’ drift og løbende sager. 

 
a. FU, herunder opfølgning på diverse aktionspunkter. 
b. Sekretariat, herunder aktuelle sager, forslag og feedback. – Helle 

orienterede bestyrelsen om forskellige sager. Der var feedback på 
samarbejdet mellem sekretariatet og trænerne, dette fungerer godt. 

i. Golfens dag, hvordan gik det. – vi havde besøg af ca 150 
medlemmer og dagen forløb ud over al forventning, et 
godt koncept. Konceptet indtænkes i den fremtidige 
planlægning. 

c. Greenkeeper Status ved Mike. – Alt som kan sættes i gang på 
banen, er sat i gang. Der er stor anerkendelse af de frivillige som 
klipper ude på banen. Drivingrange klipperen, klipper nu også par 3 
banen. Klipperen på hul 1 og 2 klipper nu også på hul 18. Vi mås 
desværre konstatere, at der er nogle som desværre ikke rydder op 
efter sig ude på banerne. 

d. Pro-træner Status ved Mikkel. Træning, samarbejde, mm. – 
Tilfredsstilleren. 

 
3. Økonomi ved Flemming 
. 

a. Nøgletal, år til dato. Afvigeforklaringer. – nettoresultatet ser fint ud, 
200 under på indtægter og 200 under på udgifter. Ift. sidste år er vi 
200 bedre i år.  



 
Kontingentbudgettet er ikke urealistisk. 
Vi har udestående 222.000 ude hvor de 70.000 er nye medlemmer, 
dvs. 150.000 på gamle medlemmer. Dem som er mere end 30 
dage gamle, der har vi en stigning. Der vil blive foretaget 
inddragelse af spilleretten allerede ved rykker 1. 
Balancesiden i forhold til budget, er der investeret ca 340.000 som 
der ikke var budgetteret. 
Vi er stadig bedre likviditetsmæssigt end tidligere år, dog skal vi 
være opmærksomme på om der kommer til at mangle likviditet på 
kassekreditten.  

b. Kommune finansiering? – Flemming kom med en orientering om 
hvordan dette fungerer. 

c. Medlemsudvikling. – udviklingen er stigende. Medlemstallet pr 
19.maj er lig det samme som samme tid sidste år. 

d. Budgetopfølgning og -justering. – drøftet, der er ingen grund til 
justering. 

e. Manglende kontingent – spilleret stoppes ASAP.- status Malene 
f. Greenfee ændring i festugen. Sænkes fra 225 kr til 100 kr for at få 

flere gæster med.? – Henrik taler med Allan om markedsføring 
ved/hvornår nedsættelse af greenfee. 

 
 

4. Projekter. 
 

a. Status i besluttede projekter.  
i. Trænings studie ved PE. – PC-er er bestilt, gulvtæppe er 

på vej. 
b. Nye projekter til drøftelse og beslutning. – ingen nye projekter 

igangsættes, dog bliver der set på pumpehuset, om hvad der skal 
ordnes. Reparation eller udskiftning, beslutning tages når afklaring 
foreligger. 

i. Shoppen. Jakobs oplæg drøftes til beslutning. – Erik 
tager kontakt til de pågældende for yderligere. 

c. Fastlæggelse af projektansvarlige. – ingen nye projekter 
d. Investeringsplan. Vision og prioritering. 

i. Pumpestation… er det noget vi skal til at kigge seriøst på 
– Per Skov/Grundfos – se tidligere punkt. 

e. Nye behov og tiltag. – intet igangsættes. 
 
 
5. Aktiviteter. 
 

a. Fastlæggelse af klubaktiviteter næste 3-6-12 måneder. – 
medlemsmøde er blevet flyttet til den 19. juni. Kl. 18.- Festuge, 
turneringer er sat op. 

b. Bestyrelsesdeltagelse og -ansvar. – drøftet. 



 
c. Adgang til 1 Ca. Tee.25 % af weekender før kl 12 er blokeret -  

drøftet, analyse skal foretages, så vi kan få data til de rigtige 
beslutninger. 

d. HCP max på 18 huls banen - drøftet 
e. 4 bolde i weekenden før kl 12 - ingen tiltag. 
f. Bag ni reservation mandag aften. – anvendes af Mikkel. 
g. DGU Business Intelligence/BI. Business Intelligence | Dansk Golf 

Union- se tidligere punkt. 
 

6. Kommunikation og markedsføring. 
 

a. Kommunikationsplan. Samarbejde med sponsorudvalget som et 
”koordinationsudvalg”. FB rekruttering – kvinder og golf, booking af 
hotel, arrangementer.  

b. Markedsføringsplan. – drøftet. 
c. Sager til bred orientering. – drøftet. 
d. General adfærd på banen – oplæg til kampagne (Allan) er 

udfærdiget, sendes til bestyrelsen til videre drøftelse. 
i. Nedslagsmærker, tørv, snus pakker mm. Allan  

 
7. Information fra bestyrelsens udvalgsrepræsentanter. 
 

a. Baneudvalg. – Beredskab ved tørke. Pumpestationen mm – se 
tidligere punkter. Skilteopsætning, banekontrol. 

b. Begynderudvalg. – køre fint, mange til træning om torsdagen. 
Mikkel forestår træningen med hjælp fra frivillige. 

c. Husudvalg. Lupiner hul 9-10 – drøftet, hvad der skal ske. 
d. Ungdomsudvalg. – træningen går godt, forskelligt fra gang til gang, 

megen leg. Emil har en god pædagogisk tilgang. 
e. Regeludvalg. – det går fint, Mike har Mikkel ind over det. 
f. Rekrutteringsudvalg. – det er i proces, og der kommer tilmeldinger 

løbende. 
g. Sponsorudvalg. – vi er tæt på budgettallet, det har krævet hårdt 

arbejde. Sponsorpakker for 2026 skal ligge klar til augustmødet – 
Poul Erik, kommer med oplæg. 

h. Sportsudvalg. – senior kører fint, der spilles de første matcher i den 
kommende weekend.  

i. Turneringsudvalg. – se tidligere punkt (festugen). 
 

8. Henvendelser til bestyrelsen. – bioversitet, henvendelse fra DGU, 
taget kontakt til Kristian. Henvendelse vedrørende farten på 18 huls 
banen – drøftet. 

 
9. Bestyrelsesdrøftelse. 

 
a. Henvendelser fra bestyrelsen. - intet 

 

https://www.danskgolfunion.dk/business-intelligence
https://www.danskgolfunion.dk/business-intelligence


 
b. Enkeltsager. - intet 
 
c. Budget næste år. start? – ansvarlig mm. – opstart på august 

mødet. 
 
d. Løndrøftelse med medarbejderne. – drøftelserne er gennemført og 

der gives tilbagemelding. 
 
e. Drivingrange måtter – hul til tee, eller udslag udenfor måtter? – der 

er etableret huller og sat gummitees. Der må ikke foretages udslag 
udenfor måtterne, skilte er opsat. 

 
f. DGU Biodiversitet projekt – deltage/ansvarlig? – tidligere omtalt. 

 
10. Eventuelt. 

- Forespurgt om reduceret kontingent – dette undersøges og 
udmeldes senere. 

- Der opfordres til at indbetale til støtteforeningen, til anvendelse på 
vores anlæg. Vi kan derudover søge om momsrefusion som kan 
anvendes til yderligere inveteringer. 

- Der er behov for flere el-bagskabe/bagskabe. Malene laver en 
opgørelse om belægningen og hvor mange der venter på større 
bagskabe eller el-bagskabe. 

- Kamera til opsætning, hvad kan vi bruge det til. 
- Opfølgende snak med Anett for den kommende sæson. 
 

11. Fastlæggelse af næste møde. 
 
a. Bestyrelsesmøde tirsdag den 17. juni, 17.30-21.00, (FU-møde 

onsdag d 2 juni, 17.30-19.00). Medlemsmøde de 19. juni, kl. 18. 

 
 
 
Referent 
 
Kim Møllmann  

   


